



تأشيرة خروج و عودة إلكترونية (مفرد - خيار المدة بالايام)
ELECTRONIC EXIT RE-ENTRY VISA (SINGLE - WITH DURATION)

| | | | |
|--|--------------|------------------------------------|----------------------|
| Visa Number | 182569704 | رقم التأشيرة | |
| Passport Number | UC3758474 | رقم الجواز | |
| Iqama Number | 2536936269 | رقم الإقامة | |
| Iqama Expiration Date | 19/07/2024 | 1446/01/13 | تاريخ انتهاء الإقامة |
| Visa Holder Name | LAILA GOUJIL | لبنى كوجيل | اسم صاحب التأشيرة |
| Exit Before | 08/12/2023 | 1445/05/24 | المغادرة قبل |
| Visa Duration | 60 | مدة التأشيرة | |
| Number of Dependents include in the visa | 0 | عدد التابعين المضافين على التأشيرة | |

Important Instructions

- This Visa is valid for passport holder and all dependents added on the same passport.
- You are allowed to stay in KSA up-to 90 days from the issuance date or until the Exit Before date.
- You are not allowed to re-enter KSA if your Iqama is expired or after Exit Re-entry Visa expiry date (whichever comes first).

General Instructions

- The visa holder must safeguard it attached to his passport.
- The visa holder should travel with all dependents added on his passport.
- This visa is not valid for re-entry if the passport not stamped in the exit port.
- This visa is considered not valid in case of any scratch or change to the document.
- In case of loss of this visa; sponsor can reprint it from "Absher".
- Should you have any enquiries please call Services Help Desk on:
Within Saudi Arabia: 920020405
Outside Saudi Arabia: +966-11-4618666

تعليمات هامة

- هذه التأشيرة صالحة لحامل الجواز إضافة إلى جميع المرافقين المضافين على نفس الجواز.
- يجوز البقاء في المملكة كحد أقصى ٩٠ يوماً من تاريخ إصدار التأشيرة أو حتى "تاريخ السفر قبل" الظاهر في التأشيرة "(أيهما أولاً)".
- لا يمكن العودة إلى المملكة إذا كانت الإقامة منتهية الصلاحية أو بعد انتهاء مدة التأشيرة (أيهما أولاً).

تعليمات عامة

- على صاحب التأشيرة المحافظة عليها مرفقة مع جواز سفر.
- لا يمكن لصاحب التأشيرة السفر دون اصطحاب جميع التابعين المضافين على جواز سفره.
- تعتبر هذه التأشيرة غير صالحة للعودة في حالة عدم وجود ختم الجوازات (الخروج) على جواز السفر.
- تعتبر هذه التأشيرة ملغية في حالة وجود أي كشط أو تغيير في محتواها.
- في حالة فقدان التأشيرة يمكن لصاحب العمل (الكفيل) طباعتها من خلال أبشر.
- في حالة وجود أي استفسار يرجى الاتصال على الأرقام التالية:
من داخل المملكة : 920020405
من خارج المملكة : +966-11-4618666